
SGP Woudenberg 

 

 Woudenberg, 22 september 2023 

 

Schriftelijke vragen over: 

Verschillende ontwikkelingen in de voorzieningen in ons dorp 

 

Geacht college, 

De laatste jaren zijn er verschillende ontwikkelingen rondom voorzieningen in ons dorp die min of 

meer met elkaar te maken hebben of aan elkaar raken. Wij noemen de volgende ontwikkelingen: 

- Woudenberg groeit, en daarmee is ook een toenemende vraag naar voorzieningen in ons dorp; 

- In het centrum zijn naast winkels ook meerdere voorzieningen gehuisvest, waaronder in het 

cultuurhuis. Er is daarom recent een centrumvisie opgesteld en er wordt gewerkt aan het 

faciliteren van de herinrichting van het centrum; 

- Ons cultuurhuis huisvest een aantal van de voorzieningen in ons dorp. Er wordt momenteel een 

business case uitgewerkt voor het cultuurhuis om te onderzoeken wat een duurzame toekomst 

van het cultuurhuis kan zijn; 

- Ook Sport en Cultureel centrum De Camp huisvest een aantal (sport) voorzieningen, waaronder 

ook ruimte voor gymlessen. De beschikbare ruimte wordt steeds krapper als het gaat om aan 

alle gevraagde voorzieningen ruimte te kunnen bieden; 

- Op de Milieustraat is de inzameling van afval gehuisvest. Het voortbestaan van de milieustraat 

op termijn komt af en toe ter sprake. 

 

Met het oog op het bovenstaande heeft de SGP Woudenberg een aantal vragen: 

1. Wat is het beeld van het college van de groei van de benodigde voorzieningen in relatie tot 

de groei van het dorp en de bijbehorende demografische ontwikkeling? 

2. Is er de komende jaren nog voldoende ruimte in De Camp om voor alle Woudenbergse 

basisscholen gymlessen te kunnen verzorgen? 

3. Vorig jaar tijdens begroting gaf college aan dat business case milieustraat nog niet opgestart 

is, maar dat dat wel de bedoeling is. Ook loopt er een onderzoek naar de invulling van de 

dorpsranden, waaronder het gebied rondom de milieustraat. 

a. Is er een planning bekend wat betreft de business case? 

b. Hoe kijkt het collega naar het functioneren en het in bezit hebben van de 

milieustraat op de middellange en lange termijn? 

c. Hoe kijkt het college naar de toekomst van de milieustraat, ook met het oog op het 

verminderen van afval?  

d. Welke mogelijkheden ziet het college om de toekomst van de milieustraat integraal 

mee te nemen in de toekomstvisie van De Camp? 



4. Welke mogelijkheden ziet het college om bij de toekomstvisie van de Camp ook de positie 

van het Cultuurhuis mee te nemen? 

5. Is het college van mening dat een integraal plan met De Camp, de milieustraat en 

Cultuurhuis sterker is dan drie afzonderlijke plannen? Wat zijn volgens het college de 

afwegingen om wel of niet tot een integrale afweging te komen? 

6. Hoe worden de ontwikkelingen rondom De Camp en de milieustraat het voorgaande een 

plek gegeven bij de bespreking en besluitvorming rond businesscase Cultuurhuis? 

 

Met vriendelijke groet, 

Henry van Veldhuizen 

Lid SGP fractie Woudenberg 


